

## PWN-Paris Board Elections 2024

### Candidate Profile

(Please provide it in french and english)

<b>Name:</b>	LEGENDRE Chantal	{ HYPERLINK K " <a href="http://www.linkedin.com/in/chantal-legendre-8981b459/">http://www.linkedin.com/in/chantal-legendre-8981b459/</a> "_1
<b>Position applied for:</b>	VP Membership	

1. <b>My motivations &amp; what I would bring to this role</b>	<p>Je suis membre de PWN depuis 2018/2019 dans le cadre du partenariat établi entre Orange et PWN.</p> <p>Dans le cadre de mes fonctions de Directrice Talent Management Groupe (fonction occupée jusqu'en juillet 2023), j'avais en charge la gestion des talents, les programmes de développement, la féminisation des instances dirigeantes, le développement et l'accompagnement des cadres dirigeants de l'entreprise.</p> <p>En tant qu'entreprise partenaire de PWN, je sélectionnais et offrais ce programme auprès de jeunes femmes identifiées comme talents (40 pers/an) avec un objectif de leur permettre d'accéder plus rapidement à des postes à fortes responsabilités.</p> <p>Je serai ravie de pouvoir intégrer le Board de PWN pour apporter mon expérience de plus de 30 années dans le domaine des RH et plus particulièrement dans le développement RH, mon expérience de coach et mentor, ma motivation et mon implication pour accompagner les femmes dans leur évolution de carrière.</p> <p>Plus que jamais l'ouverture, le réseau, le partage jouent un rôle clé dans les trajectoires de carrières, le réseau PWN est une formidable opportunité pour accélérer sa carrière et se constituer un réseau.</p> <p>I have been a member of PWN since 2018/2019 as part of the partnership established between Orange and PWN. In my role as Group Talent Management Director (a position held until July 2023), I was responsible for talent management, development programs, feminization of leadership, and the development and support of the company's executives.</p>
--	---

	<p>As a partner company of PWN, I selected and offered this program to young women identified as talents (40 individuals per year) with the aim of enabling them to access high-responsibility positions more quickly.</p> <p>I would be delighted to join the PWN Board to contribute my over 30 years of experience in the field of HR, particularly in HR development, my experience as a coach and mentor, my motivation, and my commitment to supporting women in their career progression.</p> <p>Now more than ever, openness, networking, and sharing play a key role in career paths, and the PWN network is a fantastic opportunity to accelerate one's career and build a professional network</p>
<b>2. My previous volunteering or VP experience with PWN</b>	<p>Je suis actuellement Mentor au sein de PWN, j'animais jusqu'à peu de temps encore la communauté PWN de mon entreprise (40 personnes) dans le cadre du partenariat établi.</p> <p>J'ai également eu l'opportunité de faire une intervention dans une table ronde lors du Congrès annuel PWN à Paris.</p> <p>Je suis membre de la commission mentorat EMCC France, j'anime aussi des groupes de pratiques de mentors.</p> <p>Je suis mentor bénévole sur différents programmes : étudiants, HR business partner, dirigeants sportifs au sein des fédérations dans le cadre des JO 2024, start ups,</p> <p>I am currently a Mentor within PWN. Until recently, I was actively involved in leading the PWN community within my company, consisting of 40 individuals, as part of the established partnership.</p> <p>I also had the opportunity to participate in a panel discussion during the annual PWN Congress in Paris. Additionally, I am a member of the mentoring commission at EMCC France, where I facilitate mentor practice groups.</p> <p>As a volunteer mentor, I participate in various programs, including those for students, HR business partners, sports executives within federations for the 2024 Olympics, and startups.</p>

**DEADLINE FOR SUBMISSION** January 10th, 2024 to Ursula Saint-Leger, General Secretary {  
[HYPERLINK "mailto:U.SAINTLEGER@kestrel-vision.com"](mailto:U.SAINTLEGER@kestrel-vision.com) }; copy Karine Tarsitano PWN Paris  
<information@pwnparis.net>